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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 13)

Представители на Българо-африканската търговска камара посетиха Българската търговско-промишлена палата
и разговаряха с председателя Цветан Симеонов. Албена Джоунс, Димитър Турлаков и Антон Самсонов са сред
основателите на новата организация, която си е поставила за цел насърчаване на бизнес връзките между
български и африкански компании, както и подпомагане на сътрудничеството в търговията, инду... 

Българската търговско-промишлена палата (БТПП) ще бъде домакин на българо-еквадорски бизнес форум,
организиран съвместно с офиса на Pro Ecuador в Италия, акредитиран за България. Събитието ще се състои на 13
март, от 10:00 ч., в БТПП, съобщи Палатата на интернет страницата си. Програмата включва представяне на
икономическата среда в Еквадор и България, двустранни бизнес срещи, а работният език на ... 

Българската търговско-промишлена палата има удоволствието да Ви информира, че ще бъде домакин на българо-
еквадорски бизнес форум, организиран съвместно с офиса на Pro Ecuador в Италия, акредитиран за България.
Събитието ще се състои на 13 март 2025г. от 10.00 ч. в БТПП, ет.1, зала А. Програмата включва кратко представяне
на икономическата среда в Еквадор и България и двустранни бизнес срещи. В Бъл... 

БТПП 

БТПП 

Заглавие: Родни компании ще започват дейност в Африка, потенциалът е огромен
Дата: 19.02.2025 12:53
Медия: Блиц

Заглавие: Българо-еквадорски бизнес форум ще се състои в БТПП на 13 март
Дата: 19.02.2025 12:07
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Предстои българо-еквадорски бизнес форум на 13 март в БТПП
Дата: 19.02.2025 10:32
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Арбитражният съд при БТПП организира курс с юристи по въпросите на арбитража в Кърджали
Дата: 19.02.2025 07:24
Медия: Хасково нет

Заглавие: Арбитражният съд при БТПП организира курс с юристи по въпросите на арбитража в Кърджали
Дата: 19.02.2025 07:24
Медия: Kardjali.bgvesti.NET

https://blitz.bg/ikonomika/rodni-kompanii-shche-zapochvat-deynost-v-afrika-potentsialt-e-ogromen_news1068068.html
https://www.bta.bg/bg/news/economy/836569-balgaro-ekvadorski-biznes-forum-shte-se-sastoi-v-btpp-na-13-mart
https://www.bcci.bg/news/20797
https://www.haskovo.net/news/603998/arbitrazhniyat-sad-pri-btpp-organizira-kurs-s-yuristi-po-vaprosite-na-arbitrazha-v-kardzhali
https://www.kardjali.bgvesti.net/news/603998/arbitrazhniyat-sad-pri-btpp-organizira-kurs-s-yuristi-po-vaprosite-na-arbitrazha-v-kardzhali
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Представители на Българо-африканската търговска камара посетиха Българската търговско-промишлена палата
и разговаряха с председателя Цветан Симеонов. Албена Джоунс, Димитър Турлаков и Антон Самсонов са сред
основателите на новата организация, която си е поставила за цел насърчаване на бизнес връзките между
български и африкански компании, както и подпомагане на сътрудничеството в търговията, индус... 

Представители на Българо-африканската търговска камара посетиха Българската търговско-промишлена палата
и разговаряха с председателя Цветан Симеонов. Албена Джоунс, Димитър Турлаков и Антон Самсонов са сред
основателите на новата организация, която си е поставила за цел насърчаване на бизнес връзките между
български и африкански компании, както и подпомагане на сътрудничеството в търговията, индус... 

Н. Пр. Лхагвасурен Саянаа, извънреден и пълномощен Посланик на Монголия в София посети БТПП и разговаря с
председателя Цветан Симеонов. В срещата участва и Адъяа Ариунаа, съветник към посолството. Посланик Саянаа
информира за предстоящо отбелязване през тази година на 75-та годишнина от установяването на
дипломатически отношения между Монголия и България. В тази връзка предстои да бъдат организира... 

Заглавие: Арбитражният съд при БТПП организира курс с юристи по въпросите на арбитража в Кърджали
Дата: 19.02.2025 07:24
Медия: Всичко за Първомай

Заглавие: Арбитражният съд при БТПП организира курс с юристи по въпросите на арбитража в Кърджали
Дата: 19.02.2025 07:24
Медия: Perunik.COM

Заглавие: Арбитражният съд при БТПП организира курс с юристи по въпросите на арбитража в Кърджали
Дата: 19.02.2025 07:24
Медия: Asenovgrad.NET

Заглавие: Арбитражният съд при БТПП организира курс с юристи по въпросите на арбитража в Кърджали
Дата: 19.02.2025 07:24
Медия: Dimitrovgrad.bgvesti.NET

Заглавие: Новосъздадената Българо-африканска търговска камара представи амбициозната си програма
Дата: 18.02.2025 19:40
Медия: Телевизия Евроком

Заглавие: Новосъздадената Българо-африканска търговска камара представи амбициозната си програма
Дата: 18.02.2025 19:18
Медия: Агенция БГНЕС

Заглавие: Монголският бизнес иска сътрудничество с българския в преработката на месо и месни продукти
Дата: 18.02.2025 18:01
Медия: Агенция БГНЕС

Заглавие: Международно онлайн обучение по проект APPRENTLINE
Дата: 18.02.2025 16:03
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

https://www.parvomai.net/news/603998/arbitrazhniyat-sad-pri-btpp-organizira-kurs-s-yuristi-po-vaprosite-na-arbitrazha-v-kardzhali
https://www.perunik.com/news/603998/arbitrazhniyat-sad-pri-btpp-organizira-kurs-s-yuristi-po-vaprosite-na-arbitrazha-v-kardzhali
https://www.asenovgrad.net/news/603998/arbitrazhniyat-sad-pri-btpp-organizira-kurs-s-yuristi-po-vaprosite-na-arbitrazha-v-kardzhali
https://www.dimitrovgrad.bgvesti.net/news/603998/arbitrazhniyat-sad-pri-btpp-organizira-kurs-s-yuristi-po-vaprosite-na-arbitrazha-v-kardzhali
https://eurocom.bg/2025/02/18/novosazdadenata-balgaro-afrikanska-targovska-kamara-predstavi-ambitsioznata-si-programa/
https://www.bgnes.bg/novosazdadenata-balgaro-afrikanska-targovska-kamara-predstavi-ambicioznata-si-programa
https://www.bgnes.bg/mongolskiqt-biznes-iska-satrudnichestvo-s-balgarskiq-v-prerabotkata-na-meso-i-mesni-produkti
https://chambersz.com/2025/02/18/mezhdunarodno-onlajn-obuchenie-po-proekt-apprentline/


Българската търговско-промишлена палата (БТПП) Ви кани за участие в международно онлайн обучение по
проект APPRENTLINE, насочено към подобряване на капацитета и цифровите умения, необходими за
организирането на дистанционни стажове. Основните целеви групи на проекта са МСП, центрове за
професионално обучение и посреднически организации. Обучението ще се състои от 4 сесии, които ще се
проведат онла... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
16)

Периодът на икономическа мудност в еврозоната продължава по-дълго от очакваното, заяви членът на
Управителния съвет на Европейската централна банка Фабио Панета, цитиран от Блумбърг. Той предупреди, че
устойчивият досега пазар на труда може да се пропука. Слабостта е "по-устойчива, отколкото очаквахме", като
дългоочакваното възстановяване, водено от потребителите, така и не се материализира, каза ... 

Главболгарстрой подчерта значението на партньорството и инвестициите в технологии Темите, свързани с
перспективите пред внедряването на нови индустриални технологии, залагането на кръгови решения в
строителство и ефективното използване на енергия, както и напредъкът по проект MOBICCON-PRO, събра на едно
място в Брюксел представители на индустрията, европейските институциите и научните среди от две... 

Автор Георги Вулджев, фейсбук Съжалявам, че пак ще говоря за бюджета, но се налага. Новото правителство
вчера посред нощ публикува проектобюджета за 2025 и фискалната програма до 2028. Това, което предлагат е на
практика същото като предложеното от служебното правителство, което всички, включително настоящите
управляващи, смятаха за скандално. Промените са минимални и параметрите са все така абсур... 

Теменужка Петкова сви козметично раздутия бюджет "Главчев" само с 2 млрд. лв. Асен Василев: Бюджетът е
скандален, проваля еврозоната, ще свали правителството Кабинетът "Желязков" публикува посреднощ във
вторник дългоочаквания проект за държавен бюджет. От числата обаче се вижда, че и новият финансов министър
Теменужка Петкова не е решила успешно уравнението с "дупката" в Бюджет 2025. Новият проек... 

Възстановяването на средствата ще се случи в едномесечен срокОкончателно останалите без ток по Коледа
домакинства ще получат компенсации от държавата, която пък после ще си ги върне от
електроразпределителните дружества. Парламентът прие специалния законопроект в сряда, след като той мина
на обсъждане в ресорна комисия предишните дни. Според сметката става въпрос за 2.2 млн. лв., които
Министерски... 

Заглавие: Фабио Панета: Икономическата слабост в еврозоната е по-лоша от очакваното
Дата: 19.02.2025 12:55
Медия: Мениджър

Заглавие: Бизнесът и институциите в Брюксел в диалог: За повишаване на конкурентоспособността в
строителния сектор
Дата: 19.02.2025 11:55
Медия: 24 Часа

Заглавие: Георги Вулджев: В бюджета е заложен страховит ДДС балон! Приходите от него са раздути! Асен
Василев: Борисов да ползва калкулатора, който му подарих!
Дата: 19.02.2025 13:21
Медия: Би Нюз

Заглавие: Теменужка Петкова сви козметично раздутия бюджет "Главчев" само с 2 млрд. лв.
Дата: 19.02.2025 13:04
Медия: ГлобусНюс

Заглавие: Окончателно: ЕРП-тата ще платят държавната помощ на останалите без ток по Коледа
Дата: 19.02.2025 12:47
Медия: Economic

https://manager.bg/%D1%84%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%B8/fabio-paneta-ikonomicheskata-slabost-v-evrozonata-e-po-losha-ot-ochakvanoto
https://www.24chasa.bg/biznes/article/19949003
https://bnews.bg/georgi-vuldzhev-v-byudzheta-e-zalozhen-strahovit-dds-balon-prihodite-ot-nego-sa-razduti-i-nerealistichni/
https://globusnews.net/%D1%82%D0%B5%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D1%83%D0%B6%D0%BA%D0%B0-%D0%BF%D0%B5%D1%82%D0%BA%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D1%81%D0%B2%D0%B8-%D0%BA%D0%BE%D0%B7%D0%BC%D0%B5%D1%82%D0%B8%D1%87%D0%BD%D0%BE-%D1%80%D0%B0%D0%B7/
https://www.economic.bg/bg/a/view/okonchatelno-erp-tata-shte-platjat-dyrjavnata-pomosht-na-ostanalite-bez-tok-po-koleda


Правителството не иска да влезем в еврозоната, обяви Асен ВасилевФинансовият министър Теменужка Петкова е
надула смело приходната част на проектобюджета за 2025 г. с 25% в сравнение с изпълнението през миналата
година, за да върже дефицита до 3% от БВП. В същото време разходите на държавата остават все така щедри към
определени сектори и пера, въпреки критиките на икономисти и финансисти и настояв... 

Руският държавен инвестиционен фонд очаква редица американски компании да се завърнат в страната още през
второто тримесечие на 2025 г., зави в сряда неговият шеф Кирил Дмитриев, съобщава Ройтерс, цитирайки агенция
ТАСС.Неговата прогноза е факт, след като вчера се проведе първата среща на най-високо ниво между САЩ и
Русия от началото на инвазията на Москва в Украйна през 2022 г.насам. Президентът ... 

Депутатите разгледаха на първо и второ гласуване три законопроекта за изменение и допълнение на Закона за
счетоводството. Вносители са депутатите от ГЕРБ Александър Иванов и Делян Добрев, депутатите от "Има такъв
народ" Павела Митова и Снежанка Траянска и депутатите от ПП-ДБ Атанас Атанасов, Кирил Петков и група
народни представители. Народните представители гласуваха и подкрепиха само предложения... 

Кабинетът "Желязков" публикува посреднощ във вторник дългоочаквания проект за държавен бюджет. От числата
обаче се вижда, че и новият финансов министър Теменужка Петкова не е решила успешно уравнението с "дупката"
в Бюджет 2025. Новият проект свива само козметично критикувания като "раздут" бюджет, внесен от служебното
правителство на Димитър Главчев, който впоследствие бе изтеглен. Формално е спа... 

Нов законопроект с конкретни промени за брокерите и агенциите за имоти очаква да влезе в дневния ред на
парламентаАкции, стартъпи, криптовалути, злато… Микровселената за финансови активи може да предлага
неограничени възможности в глобален аспект, но ако преместим фокуса от световния към средностастическия
инвеститор у нас, отговорът на въпроса "Къде да вложа спестяванията си", винаги остава един ... 

Бългapcĸoтo звeнo нa гpъцĸия пpoизвoдитeл нa xигиeнни пpoдyĸти Ѕерtоnа инвecтиpa 40 милиoнa лeвa зa
paзшиpявaнe нa фaбpиĸaтa cи в Pyce. Кметът Пенчо Милков и неговият заместник Златомира Стефанова посетиха
завода на вoдeщия пpoизвoдитeл нa caнитapни издeлия зa eжeднeвнa и бoлничнa yпoтpeбa "Ceптoнa Бългapия"
по покана на генералния директор инж. Константинос Акилидис. Те разгледаха производственат... 

Заглавие: МФ извади бюджет с невъзможен "лъвски" скок на приходите
Дата: 19.02.2025 12:35
Медия: Сега

Заглавие: Русия очаква връщане на американските фирми в страната
Дата: 19.02.2025 12:31
Медия: Антен Ер

Заглавие: Депутатите облекчиха бизнеса от бюрократична тежест
Дата: 19.02.2025 12:21
Медия: News.bg

Заглавие: "Медиапул": Теменужка Петкова сви козметично раздутия бюджет "Главчев" – само с 2 млрд. лв.
Дата: 19.02.2025 12:09
Медия: WOW Media

Заглавие: Хаосът на имотния пазар: Цените ще растат още, има спешна нужда от изсветляване, регулация и
контрол
Дата: 19.02.2025 12:07
Медия: Profit

Заглавие: Инвестиция от 40 милиона лева води до откриването на нови работни места в Русе
Дата: 19.02.2025 12:07
Медия: Фокус

Заглавие: Кабинетът оряза увеличението на пенсиите

https://www.segabg.com/hot/category-economy/mf-izvadi-byudzhet-nevuzmozhen-luvski-skok-na-prihodite
http://www.antenneair.eu/%D1%80%D1%83%D1%81%D0%B8%D1%8F-%D0%BE%D1%87%D0%B0%D0%BA%D0%B2%D0%B0-%D0%B2%D1%80%D1%8A%D1%89%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%B0%D0%BC%D0%B5%D1%80%D0%B8%D0%BA%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%82/%D1%81%D0%B2%D1%8F%D1%82/%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%BF%D0%B0/02/2025/
https://news.bg/politics/deputatite-oblekchiha-biznesa-ot-byurokratichna-tezhest.html
https://wow-media.bg/2025/02/19/%D0%BC%D0%B5%D0%B4%D0%B8%D0%B0%D0%BF%D1%83%D0%BB-%D1%82%D0%B5%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D1%83%D0%B6%D0%BA%D0%B0-%D0%BF%D0%B5%D1%82%D0%BA%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D1%81%D0%B2%D0%B8-%D0%BA%D0%BE%D0%B7%D0%BC/
https://profit.bg/article/2025021906243300126
https://www.focus-news.net/novini/regioni/Investiciya-ot40-miliona-leva-vodi-do-otkrivaneto-na-novi-rabotni-mesta-v-Ruse-2454870
https://mirogled.com/news-view/kabinetiet-oriaza-uvelicenieto-na-pensiite


Вместо с очакваните 8-9 процента, пенсиите през тази година ще се вдигнат с 5%. Това е заложено в
проектобюджета на Държавното обществено осигуряване, с който Нова ТВ разполага. Минималната пенсия от 1
юли ще стане 609, 60 лв., а не 630 лева, каквито бяха предварителните разчети. Със законопроекта е предвидено,
че през 2025 г. пенсиите не се осъвременяват по "швейцарското правило", а по нова форму... 

Народното събрание прие на второ четене законопроекта за финансово обезщетение на гражданите, останали
без електрозахранване по време на Коледните празници през 2024 година, информира NOVA. Четирима депутати
от различни парламентарни групи са вносители на законодателната инициатива - Павела Митова от "Има такъв
народ", Делян Добрев от ГЕРБ - СДС, Драгомир Стойнев от "БСП - Обединена левица" и Рама... 

Латвия ще продължи да увеличава разходите си за отбрана до 4% от брутния вътрешен продукт (БВП) през
следващата година и до 5% през следващите години, обявиха министър-председателката Евика Силиня и
министърът на отбраната Андрис Спрудс след заседание на правителството в Рига, предаде ДПА. Страната, която
е едновременно член на Европейския съюз и на НАТО, се намира на източния фланг на НАТО и гран... 

Основните цели на данъчната политика за периода отново са насочени към поддържане на икономическия
растежБългария ще завърши 2025 година с бюджетен дефицит от 3%, като е планирано той да се запази с тази
горна граница поне до 2028 г. Това предвижда националния проектобюджет на Теменужка Петкова, публикуван
късно снощи от Министерството на финансите. По този начин България ще изпълни изискването за... 

Защо акцизът през 2024 г. беше преизпълнен с половин милиард спрямо заложеното от Асен Василев, попитаха
Делян Добрев и Владислав Горанов от ГЕРБ пред журналисти в парламента.Преди това бившият финансов
министър Асен Василев от кабинета на Николай Денков критикува проектобюджета на правителството. Същото
направиха и негови колеги сутринта от "Продължаваме промяната - Демократична България" преди н... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 16)

В края на месеца Агенция по заетостта отчита 158 040 регистрирани безработни и равнище на регистрираната
безработица от 5.57%, като се отчита намаление с 0.28 процентни пункта спрямо същия месец на предходната
2024 година През януари общо 11 123 безработни са намерили работа. Освен тях, 301 души от групите на заети,
учащи и пенсионери също са намерили реализация с помощта на трудовите посредници. ... 

Дата: 19.02.2025 08:49
Медия: Мироглед

Заглавие: Парламентът одобри компенсациите за спрения ток по Коледа
Дата: 19.02.2025 12:30
Медия: Novinite.bg

Заглавие: Латвия планира да увеличи разходите си за отбрана до 5% от БВП
Дата: 19.02.2025 07:02
Медия: Българска армия

Заглавие: 5 промени в Бюджет 2025, които засягат обикновения българин
Дата: 19.02.2025 13:46
Медия: Факти

Заглавие: Защо акцизът през 2024 г. беше преизпълнен с половин милиард спрямо заложеното от Асен
Василев, попитаха Делян Добрев и Владислав Горанов от ГЕРБ
Дата: 19.02.2025 13:15
Медия: ПроНюз Добрич

Заглавие: Над 11 хил. безработни са намерили работа през януари, отчита Агенцията по заетостта
Дата: 19.02.2025 10:40
Медия: Econ

https://www.novinite.bg/articles/264322/Parlamentat-odobri-kompensaciite-za-spreniya-tok-po-Koleda
https://armymedia.bg/2025/02/19/%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%B2%D0%B8%D1%8F-%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%80%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D1%83%D0%B2%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%87%D0%B8-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D1%85%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%81/
https://fakti.bg/bulgaria/950929-5-promeni-v-budjet-2025-koito-zasagat-obiknovenia-balgarin
https://pronewsdobrich.bg/zashto-aktsizat-prez-2024-g-beshe-preizpalnen-s-polovin-miliard-spryamo-zalozhenoto-ot-asen-vasilev-popitaha-delyan-dobrev-i-vladislav-goranov-ot-gerb-p565639
https://econ.bg/%D0%A4%D0%B0%D0%BA%D1%82%D0%B8/%D0%9D%D0%B0%D0%B4-11-%D1%85%D0%B8%D0%BB-%D0%B1%D0%B5%D0%B7%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%B8-%D1%81%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D0%BC%D0%B5%D1%80%D0%B8%D0%BB%D0%B8-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B7-%D1%8F%D0%BD%D1%83%D0%B0%D1%80%D0%B8-%D0%BE%D1%82%D1%87%D0%B8%D1%82%D0%B0-%D0%90%D0%B3%D0%B5%D0%BD%D1%86%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%BF%D0%BE-%D0%B7%D0%B0%D0%B5%D1%82%D0%BE%D1%81%D1%82%D1%82%D0%B0_l.a_i.810962_at.18.html


Горещият до неотдавна IT пазар на труда сякаш изстива все повече. На фона на забавянето на ръста му се
наблюдава и логичното следствие – свободните позиции за работа намаляват. Въпреки това интересът към
професиите в бранша не секва, а дори напротив – кандидатите за работа се увеличават.Така накратко изглежда
ситуацията, щрихирана от актуалните данни на специализираната платформа Job Board на Dev.... 

/Поглед.инфо/ През изминалите години Унгария реализира значителни ползи от сътрудничеството си с Китай,
заяви вчера в Ню Йорк външният министър на страната Петер Сиярто. През 2020, 2023 и 2024 г. Китай е бил най-
големият чуждестранен инвеститор в Унгария и вторият най-голям износител на стоки и продукти за тази страна, а
обемът на двустранната търговия поддържа ниво от над 10 милиарда долара, посо... 

Пенсиите ще се увеличават пак по Швейцарското правилоВ късните часове снощи правителството публикува
проектобюджета за 2025 г. Днес дойдоха и промените. Пенсиите ще се увеличават пак по Швейцарското правило.
Първоначалният вариант на рамката за парите на държавата, публикувани късно вечерта на сайта на
Министерството на финансите: Предвижда се в хазната догодина да влязат над 90 млрд. лв. приходи,... 

В Кодекса на труда да се регламентират критериите, въз основа на които се определя минималната работна
заплата, както и референтната стойност за оценяване на нейната адекватност.За целта е необходимо да се
създаде основание за приемане на наредба от Министерски съвет, с която да се регламентира ред и начин за
определяне и оценка на адекватността на минималната заплата за страната, като се гарантир... 

МТСП иска План за насърчаване на колективното договарянеВ Кодекса на труда да се регламентират критериите,
въз основа на които се определя минималната работна заплата, както и референтната стойност за оценяване на
нейната адекватност.За целта е необходимо да се създаде основание за приемане на наредба от Министерски
съвет, с която да се регламентира ред и начин за определяне и оценка на адекватнос... 

Крайно време е България да започне да прилага принципа "замърсителят плаща" при определянето на такса
"Битови отпадъци", заявиха от АОБР при срещата си с Петър ДиловАсоциацията на организациите на българските
работодатели (АОБР) и министърът на икономиката и индустрията Петър Дилов ще изготвят план за работа на
Националния икономически съвет към Министерски съвет и ще предложат мерки за облекчаван... 

Заглавие: IT пазарът в България: Кандидати много, свободните позиции – не
Дата: 18.02.2025 19:34
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: Китай е бил най-големият чуждестранен инвеститор в Унгария за изминалите три години
Дата: 19.02.2025 11:39
Медия: Поглед Инфо

Заглавие: Проектът на Бюджет 2025 г. скара депутатите, ремонтираха го спешно
Дата: 19.02.2025 13:33
Медия: Bulgaria ON AIR

Заглавие: Предлагат да се оценява адекватността на минималната заплата
Дата: 19.02.2025 13:31
Медия: Plovdiv Now

Заглавие: Предлагат да се оценява адекватността на минималната заплата
Дата: 19.02.2025 12:49
Медия: Трафик Нюз

Заглавие: Работодателите настояха пред министъра на икономиката за намаляване на 900-те регулаторни
режима
Дата: 19.02.2025 12:25
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: Д-р Бойко Таков пред Forbes: Отговорното бизнес поведение – пътят на предприемача
Дата: 19.02.2025 11:07

https://kmeta.bg/it-%D0%BF%D0%B0%D0%B7%D0%B0%D1%80%D1%8A%D1%82-%D0%B2-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%BA%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B8%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B8-%D0%BC%D0%BD%D0%BE%D0%B3%D0%BE-%D1%81/
https://pogled.info/svetoven/evropa/kitai-e-bil-nai-golemiyat-chuzhdestranen-investitor-v-ungariya-za-izminalite-tri-godini.178775
https://www.bgonair.bg/a/2-bulgaria/373634-proektat-na-byudzhet-2025-g-skara-deputatite-remontiraha-go-speshno
https://plovdivnow.bg/plovdiv/predlagat-da-se-otseniava-adekvatnostta-minimalnata-zaplata-115653/
https://trafficnews.bg/bulgaria/predlagat-da-se-otseniava-adekvatnostta-minimalnata-zaplata-336914/
https://business.dir.bg/ikonomika/rabotodatelite-nastoyaha-pred-ministara-na-ikonomikata-za-namalyavane-na-900-te-regulatorni-rezhima
https://www.sme.government.bg/?p=67603


Изпълнителният директор на ИАНМСП – д-р Бойко Таков разказа пред Forbes за важността на Отговорното
Бизнес Поведение (ОБП) като част от пътя на всеки предприемач. "Отдавна успехът не се измерва единствено с
финансови резултати, предприемачеството днес не е просто за големите идеи и смелите рискове, а за
създаването на стойност. В динамичния икономически живот заинтересованите страни, клиенти, служ... 

Д-р Бойко Таков, Изпълнителен Директор на Изпълнителната агенция за насъчаване на малките и средните
предприятия, разказва за важността на Отговорното Бизнес Поведение (ОБП) като част от пътя на всеки
предприемач Отдавна успехът не се измерва единствено с финансови резултати, предприемачеството днес не е
просто за големите идеи и смелите рискове, а за създаването на стойност. В динамичния икономич... 

Депутатите разгледаха на първо и второ гласуване три законопроекта за изменение и допълнение на Закона за
счетоводството. Вносители са депутатите от ГЕРБ Александър Иванов и Делян Добрев, депутатите от "Има такъв
народ" Павела Митова и Снежанка Траянска и депутатите от ПП-ДБ Атанас Атанасов, Кирил Петков и група
народни представители. Народните представители гласуваха и подкрепиха само предложения... 

Борисов: Пенсионният модел е счупен – другата седмица теглим 17 млрд. лева дълг: Има две предложения.
Едното е за близо милион пенсионери с малките пенсии – да се увеличат със швейцарското правило. На другите –
с ръст на пенсиите по-голям от инфлацията. Това позволява бюджета. Това заяви лидерът на парламентарната
група на ГЕРБ-СДС Бойко Борисов в кулоарите на парламента във връзка с представения ... 

51 на сто от фирмите или всеки втори работодател у нас очаква, че разходите за работна ръка ще се увеличат след
влизането на страната ни в еврозоната. Това показва проучване на Българската търговско-промишлена палата
сред бизнеса (БТПП), предоставено на "Телеграф". В него са участвали над 100 респонденти, сред които
мениджъри на предприятия и представители на браншови организации. Сред другите при... 

By Надежда НеноваПроектът на бюджет на НЗОК за 2025 г. беше приет от Надзорния съвет и предстои да го
представим на Тристранния съвет. Това каза управителят на Здравната каса Станимир Михайлов след
продължилото над два часа заседание на Надзора. По думите му проектът е приет така, както е предложен, със
забележката, че трябва да бъдат коригирани средствата за възнаграждение на персонала на Касата,... 

Медия: Изпълнителна агенция за насърчаване на малките и средните предприятия

Заглавие: Отговорното бизнес поведение – пътят на предприемача
Дата: 19.02.2025 09:04
Медия: Forbes Bulgaria

Заглавие: Депутатите облекчиха бизнеса от бюрократична тежест
Дата: 19.02.2025 14:08
Медия: news 24

Заглавие: Борисов: Пенсионният модел е счупен – другата седмица теглим 17 МИЛИАРДА лева дълг
Дата: 19.02.2025 14:10
Медия: Критично

Заглавие: Няма да ви се вярва: Еврозоната ще напомпа заплатите!
Дата: 19.02.2025 09:45
Медия: Блиц

Заглавие: Надзорът на НЗОК прие проектобюджета за 2025 г.
Дата: 19.02.2025 13:10
Медия: Zdrave.net

Заглавие: 65 млн. лв. по-малко са предвидени за НЗОК в новия Бюджет 2025
Дата: 19.02.2025 14:07
Медия: news 24

https://forbesbulgaria.com/2025/02/19/otgovornoto-biznes-povedenie-patyat-na-predpriemacha/
https://news24sofia.eu/deputatite-oblekchiha-biznesa-ot-byurokratichna-tezhest/
https://kritichno.bg/bulgaria/%D0%B1%D0%BE%D1%80%D0%B8%D1%81%D0%BE%D0%B2-%D0%BF%D0%B5%D0%BD%D1%81%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%BD%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%BC%D0%BE%D0%B4%D0%B5%D0%BB-%D0%B5-%D1%81%D1%87%D1%83%D0%BF%D0%B5%D0%BD-%D0%B4%D1%80/
https://blitz.bg/ikonomika/nyama-da-vi-se-vyarva-evrozonata-shche-napompa-zaplatite_news1067887.html
https://www.zdrave.net/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%9D%D0%B0%D0%B4%D0%B7%D0%BE%D1%80%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%9D%D0%97%D0%9E%D0%9A-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B5%D0%BA%D1%82%D0%BE%D0%B1%D1%8E%D0%B4%D0%B6%D0%B5%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-2025-%D0%B3./n33133
https://news24sofia.eu/65-mln-lv-po-malko-sa-predvideni-za-nzok-v-noviya-byudzhet-2025/


С 65 млн. лв. по-малко са предвидени за НЗОК в новия бюджет на кабинета "Желязков", предаде БНР. Намаление
се предвижда във всички основни пера, като най-голямото е в средствата за болнична помощ – заложени са 30
млн. лв. по-малко. Заложени са и 200 хиляди по-малко хоспитализации, като броят им остава над 1 милион.
Разходите за лечение в болница остават почти 50% от всички разходи на НЗОК. Запазва... 

Бюджетът, който ще бъде внесен от Министерския съвет окончателно в Народното събрание ще бъде с
увеличаване на пенсиите от 1 юли при прилагане на пълното швейцарското правило за всички пенсионери. Това
заяви Деница Сачева на брифинг след Съвета за съвместно управление. Бюджетът ще запази целта от 3 процента
дефицит и еврозоната продължава да бъде основен приоритет, гарантира Сачева. "Причината да ... 

Корекцията е с 65 млн. лв. по-малко от предишния проект на служебния кабинетЗдравната каса ще разполага с
9.452 млрд. или 1.275 млрд. лв. повече от миналата година, за да плаща прегледи, операции, изследвания и
лекарства през тази година. Това предвижда новият вариант на проекта й за бюджет, който беше разгледан от
надзорния й съвет. В оттегления проект на служебния кабинет беше записано, че здрав... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

Италианската търговска камара в България, с подкрепата на Посолството на Италия в София и в сътрудничество с
Италианския културен институт в София и област Венето, ще организира за първи път в България истински
Венециански карнавал. Това ексклузивно събитие ще се проведе на 8 март 2025 г. от 19:00 ч. в Централния военен
клуб в София и ще предложи на гостите уникално изживяване на венецианската еле... 

Работим за ускоряване на инвестиционния процес , каза вицепремиерът и министър на иновациите и растежа на
среща с посланика на Италия, Конфиндустрия България и Италианската търговска камара Подобряване на
инфраструктурата е основната ни задача за привличането на нови инвеститори в България. Ще работим активно по
доизграждане на основни пътни коридори. Освен привличането на инвеститори в сектори с ... 

Добавената стойност от институциите на паметта е национална гордост, казва народният представител от ДПС-
Ново начало Пазим хилядолетна култура - на съчетаването, на допълването, на единението Повечето хора по
света считат, че за тях първи приоритет са домът, семейството и мястото, в което живеят Ако културното
наследство ни обедини, имаме шанса да вдигнем националното си достойнство Национална цел... 

ГЕРБ върнаха жеста на Продължаваме промяната" от по-рано, когато Асен Василев приготви калкулатор за Бойко

Заглавие: Властта все пак реши: Всички пенсии ще се увеличат от 1 юли по швейцарското правило
Дата: 19.02.2025 11:18
Медия: SafeNews.bg

Заглавие: 9.452 млрд. лв. за здраве предвижда новият проектобюджет на НЗОК
Дата: 19.02.2025 13:35
Медия: Капитал

Заглавие: Първи Венециански карнавал в София
Дата: 19.02.2025 12:48
Медия: Агенция БГНЕС

Заглавие: Подобряване на инфраструктурата e задача №1 за привличането на нови инвеститори
Дата: 18.02.2025 17:07
Медия: СайтЪТ

Заглавие: Искра Михайлова: Ново начало за културата - Агенция за културното наследство
Дата: 19.02.2025 13:09
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: ГЕРБ отвърнаха за калкулатора, Делян Добрев връчи на "Промяната" розов маркер
Дата: 19.02.2025 13:03
Медия: Dotbg.bg

https://safenews.bg/vlastta-vse-pak-reshi-vsichki-pensii-sthe-se-uvelichat-ot-1-yuli-po-shvejczarskoto-pravilo/
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/zdraveopazvane/2025/02/19/4745431_9452_mlrd_lv_za_zdrave_predvijda_noviiat/
https://www.bgnes.bg/parvi-venecianski-karnaval-v-sofiq
https://thesite24.net/podobryavane-na-infrastrukturata-e-zadacha-%E2%84%961-za-privlichaneto-na-novi-investitori/
https://www.standartnews.com/podcast/iskra-mihaylova-novo-nachalo-za-kulturata-agenciya-za-kulturnoto-nasledstvo-588593.html
https://www.dotbg.bg/article/19949933


Борисов заради парите за пенсии. Г-н Борисов обяви, че увеличението на всички пенсии по швейцарското правило
ще струва 1 милиард допълнително. Разликата между швейцарското правило и това, което е заложено в бюджета,
е 428 милиона, сметна бившият финансов министър и съпредседател на ПП. Василе... 

Областта лудна за месният разсад! Шеф готвачи от София одобряват качеството! През последните три години
българското производство на плодове и зеленчуци отчита ръст, с помощта на инвестиции за модернизация и
увеличаване на реколтираните площи. През 2018 г. производството на плодове достига 229 хил. тона, а на
зеленчуци – 841 хил. тона. През последните 5 г., износът на зеленчуци бележи тенденция към... 

Тримесечният общ доход средно на лице от домакинство през четвъртото тримесечие на 2024 г. е 3371 лв. и
нараства със 17.6% спрямо същия период на 2023 година, сочат последните данни на НСИ. Традиционно в
структурата на общия доход с най-висок относителен дял е доходът от работна заплата (54.4%), следван от
доходите от пенсии (30.2%) и от самостоятелна заетост (7.7%). Спрямо четвъртото тримесечие н... 

Заедно със заплатите се обявяват в НАП и определени необлагаеми доходи До 28 февруари предприятията и
самоосигуряващите се лица, които са изплатили през 2024 г. доходи на физически лица, включително и от трудови
правоотношения, са длъжни да представят по електронен път в НАП справки за изплатените суми. В справката по
чл. 73, ал. 6 от ЗДДФЛ, освен изплатените през 2024 година облагаеми доходи п... 

Без потребители няма бизнес, посочи INKAОбщата федерация на потребителите на Гърция (INKA) призовава
гражданите да се въздържат от всякакви покупки днес, 19 февруари. Тя призовава потребителите да бойкотират
пазара, като го избягват на всяка цена покупки от всякакъв тип в знак на протест срещу растящите цени, предаде
кореспондентът на Bulgaria ON AIR в Гърция Силвия Станчева. "Не харчете нито евро... 

До две седмици се очаква земеделското министерство да представи законопроекта за агрохранителната верига
Втори законопроект ще бори високите цени на храните - този за кооперативите. Така заедно с подготвяния в
момента закон за агрохранителната верига очакванията са да се съкрати пътят на стоките от производителите до
рафта в магазина. На този фон - от Сдружението за модерна търговия предупредиха, ... 

Пловдив се обособи като индустриално сърце на България и това трайно стимулира търсенето на имоти. В
областта през 2024 г. са стартирани общо 1,3 млн. кв.м нови площи, което на годишна база е ръст с 26,44 на сто,
коментират експерти. Само през миналата година най-много нови проекти са били започнати в квартал "Тракия" -

Заглавие: Дебренското поле – златна мина! Зеленчуците отглеждани от Дебренлии стават запазена марка!
Дата: 19.02.2025 11:38
Медия: ТопПреса

Заглавие: Българинът харчи най-много за храна, яде повече месо и по-малко хляб
Дата: 19.02.2025 11:34
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: До 28 февруари работодателите подават справки за изплатени през 2024 г. доходи на физически
лица
Дата: 19.02.2025 13:41
Медия: Акцент БГ

Заглавие: Гърците бойкотират и банките, и заведенията, няма да плащат и сметки за ток и вода
Дата: 19.02.2025 12:57
Медия: Bulgaria ON AIR

Заглавие: Без прекупвачите цените в хипермаркетите падат до 50 %
Дата: 19.02.2025 14:00
Медия: Флагман.бг

Заглавие: Еврото и Шенген срещу сивия сектор на пазара на имоти
Дата: 19.02.2025 14:00
Медия: Марица

https://toppresa.com/371657/%D0%B4%D0%B5%D0%B1%D1%80%D0%B5%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B5-%D0%B7%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%BD%D0%B0-%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B0-%D0%B7%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D1%87%D1%83
https://kmeta.bg/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D0%BD%D1%8A%D1%82-%D1%85%D0%B0%D1%80%D1%87%D0%B8-%D0%BD%D0%B0%D0%B9-%D0%BC%D0%BD%D0%BE%D0%B3%D0%BE-%D0%B7%D0%B0-%D1%85%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B0-%D1%8F%D0%B4/
https://akcent.bg/article/72300
https://www.bgonair.bg/a/4-world/373631-gartsite-boykotirat-i-bankite-i-zavedeniyata-nyama-da-plashtat-i-smetki-za-tok-i-voda
https://www.flagman.bg/article/343313
https://www.marica.bg/imoti/evroto-i-shengen-sreshu-siviq-sektor-na-pazara-na-imoti


230 000 кв.м, в квартал "Остромила" - 178 000 кв.м, квартал "Смирненски" - 167... 

Slide Slide Веселин Данев, председател на Българската хотелска асоциация и ръководител на "Либена Ризортс",
основен партньор на "Мелия Хотелс Интернешънъл" в България, споделя своята визия за развитието на туризма в
страната в интервю пред Investor.bg. Групата, която управлява, разполага с над 3300 стаи и генерира 5% от
хотелските нощувки в страната, с годишен оборот над 100 млн. лв. – Г-н Данев, ... 

Заглавие: Веселин Данев пред Investor.bg: Българската природа е щедра, а чужденците идват отново и отново
Дата: 19.02.2025 11:45
Медия: Bgtourism.bg

https://bgtourism.bg/veselin-danev-bulgarskata-priroda-e-shtedra/
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